
 
Ajuntament de Felanitx

ACTA DE LA SESSIÓ DE L’AJUNTAMENT PLE

Identificació de la sessió
Núm.:12/2022
Caràcter: Extraordinària urgent
Convocatòria: primera
Data: 28 d’octubre de 2022
Horari: de 14:30 hores a 15:05 hores
Lloc: sala de plens de la Casa Consistorial de Felanitx.

Assistents
 Jaime Monserrat Vaquer, batle-president.
 Catalina Soler Torres, Pedro Acosta Durán, Sebastià Adrover Palmer,

Rafael  Rubio  Ferrer,  Marta  Cano  Roig  i  Miquel  Angel  Obrador
Escribano pel Partit Popular.

 Miquel Lluís Mestre Mestre, Maria Mesquida Artigues i  Pau Massutí
Ballester, pel Bloc per Felanitx-APIB.

 Pere Antoni Mascaró Fiol, per El Pi-Proposta per les Illes Balears.
 María Gracia González López, pel Partit Socialista de les Illes Balears.
 Juan Diego Vidal Jorquera, per Unidas Podemos-Unides Podem.
 Maria Vidal Bennàssar, per Vox Baleares.
 Juan Aznar Hernández, regidor no adscrit.
 Sebastià Galmés Verger, interventor
 Joan Garcia Cortès, secretari.

Absències

No hi assisteixen el Sr. Francisco Duarte Barceló i la Sra. Damiana Massutí
Gómez, del Partit Socialista de les Illes Balears.

1. PRONUNCIAMENT DEL PLE SOBRE LA URGÈNCIA DE LA SESSIÓ

1.1 Justificació de la urgència de la sessió

En primer lloc, el batle justifica la urgència d’aquesta sessió, amb la següent
intervenció:

«El  motiu  d’haver  convocat  aquesta  sessió  extraordinària  urgent,  sense
reunió prèvia de la Comissió Informativa, és que, com sabeu, en el Ple de
setembre  varem acordar  delegar  en  l’EBAP  les  competències  per  dur  a
terme el  procés unificat  de selecció per cobrir  tres places vacants de la
categoria de Policia Local.

Si bé dijous passat, 20 d’octubre, els representants sindicals de la Policia
Local de Felanitx han sol·licitat no participar en aquest procés unificat, ja
que,  una  vegada  estudiades  les  bases  publicades  al  BOIB  num.128,
consideren:
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- Que no es respecta l’article 169, punt 2 «Prova tipus test de coneixements
geogràfics, històrics i demogràfics del terme municipal i de les ordenances
de la corporació convocant». I que la convocatòria hauria d’indicar com s’ha
d’accedir al temari.
- Que s’hauria d’haver donat més temps per preparar els exàmens, ja que el
procés es pot allargar fins 2024.
-  Que  no  es  respecta  la  idea  central  del  procés  que,  en  el  cas  de
l’Ajuntament de Felanitx és d’estabilització de tres agents interins, el quals
entenen que s’haurien d’examinar del seu municipi.
Així mateix, també fan referència que un municipi ha revocat la delegació
de competències a l’EBAP.

Arran d’aquesta petició i una  vegada que s’ha tingut l’expedient preparat,
s’ha convocat  d’urgència aquest Ple perquè la convocatòria i les bases del
procés unificat ja estan publicades en el BOIB d’1 d’octubre de 2022, la qual
cosa vol dir que el procediment de selecció unificat ja s’ha iniciat. Per tant,
es  tracta  d’evitar,  el  més  aviat  possible,  els  perjudicis  que  es  podrien
causar als possibles interessats, i ja no només als interessats en presentar-
se a l’Ajuntament de Felanitx, sinó també als interessats en presentar-se al
procés unificat.  A més, l’EBAP, amb el que s’ha estat en contacte en tot
moment, ja ha informat, via publicació al portal de l’opositor, que arran de
la  sortida  d’aquest  procés  unificat  de  dos  ajuntaments,  entre  ells
l’Ajuntament de Felanitx, s’ha de tramitar una modificació de la convocatòria
del procés unificat, i tot per evitar qualsevol perjudici als interessats. Per
tant, l’EBAP està a l’espera de l’acord formal del Ple d’avui, que se’ls enviarà
urgent en sortir de la Plenària.

Per tant, aquesta urgència no ha fet possible esperar que la proposta es
dugui al proper Ple ordinari de novembre de dia 14, ni tampoc convocar un
Ple  extraordinari,  amb  la  comissió  informativa  prèvia,  ja  que  el  Ple
extraordinari  s’hauria  d’haver  celebrat  dins  la  segona  setmana  de
novembre, dates a les que, com he explicat, no es pot esperar. 

El fet que la sessió s’hagi convocat per avui divendres, es perquè estava
convocada la Mesa Negociadora del personal de l’Ajuntament per avui a les
12:00 h, a la qual volíem donar compte d’aquesta proposta i s’ha produït
avui a les 12:00 h; s’ha sotmès a votació la proposta i ha quedat aprovada
per unanimitat.

Finalment dir que, en el cas que s’hagi de tornar convocar una sessió per
urgència,  s'intentarà  per  part  nostra  posar  en comú el  dia  i  hora  de la
sessió. Varen dir que les plenàries en concepte d’urgència extrema, quan el
motiu sigui sabut amb temps, evidentment, la intenció és consensuar. Però
avui l’escenari ha estat totalment diferent, hi ha hagut una proposta amb la
impossibilitat  de  tenir  marge  per  convocar.  Si  convocàvem ahir,  encara
escurçàvem  més  el  temps.  Si  convocàvem  dilluns,  ja  estaven  fora  de
termini. Avui, després de la reunió de la Mesa, era la millor opció per poder-
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ho discutir.»

1.2 Debat

Intervé  el  Sr.  Miquel  Lluís  Mestre,  el  qual  manifesta  que  el  seu  grup
considera  que aquest  acord té  un problema de fons,  o  que la  proposta
d’acord tenia un problema de fons, que és que no estava motivat.  I  no
parlen d’un acord qualsevol, parlen d’un acord amb què en revoquen un
altre pres per aquest Ple de forma legítima, motivada i justificada després
d’una Mesa, que era la Mesa de l’agost i que aquest Ple també ja havia
aprovat la delegació de competències al batle. El problema és que hi ha
hagut dos escenaris,  l’escenari  dels fets i  l’escenari  de l’acord i  del  Ple.
Segurament  la  motivació  i  les  peticions  i  les  reclamacions  que  fan  els
membres de la Policia Local són més que legítimes, no va per aquí, per això
ha dit que són dues coses diferents; una cosa és el fet i l’altra és això. Vol
dir que, així com es produeixi aquest acord, els provocava la incertesa que
no venia motivat per res. Venia motivat per una entrada al registre i l’equip
de govern  estima aquestes  reclamacions per  la  via  dels  fets,  que  és  la
convocatòria del Ple; perquè és la primera notícia que tenen que avui hi
havia Mesa. No hi havia hagut, fins a dia d’avui, una motivació expressa,
una estimació d’aquestes al·legacions, ni per cap òrgan, ni amb un informe
tècnic,  ni  amb un informe o una motivació  política,  per  no parlar  d’una
telefonada.  El  Ple  és  legítim,  la  convocatòria  és  legítima,  l’informe  per
convocar el Ple és totalment legítim. Els antecedents són els que són, però
han d’entendre que les formes en que s’ha convocat aquest Ple, no per la
urgència, que està perfectament justificada, amb la presentació d’aquesta
proposta d’acord, no tenen ni cap ni peus; en el moment en que convoquen
el Ple, no tenia ni cap ni peus. Avui pot tenir sentit, perquè hi ha hagut una
Mesa,  benvinguda  sigui  i  benvingut  sigui  l’acord  de  la  Mesa;  però  ho
desconeixien fins que han entrat dins aquesta Sala.
Per tant, és un toc d’atenció a aquesta manera de fer les coses, més que a
la reclamació en si, que diu que segurament és totalment legítima. Només
volia fer aquesta precisió quant a les formes.

El batle recull que havien d’haver fet menció expressa que la Mesa estava
convocada.  Evidentment  era  important,  perquè  s’haguessin  pogut  trobar
que  avui  haguessin  hagut  de  revocar  o  desconvocar  el  Ple,  però,  com
esperaven, no ha estat així,  perquè quan un sindicat entra una cosa, ja
entenen que ve consensuat. Repeteix que queda recollida l’observació.

1.3 Votació de la urgència de la sessió

Seguidament se sotmet a votació la ratificació de la urgència de la sessió, i
és aprovada per majoria de 9 vots a favor (6 del Partit Popular, 2 del Pi-
Proposta per les Illes i 1 del regidor no adscrit) i 6 abstencions (3 del Bloc
per Felanitx-APIB,  1 del  Partit  Socialista de les  Illes Balears,  1 d’Unides
Podem i 1 de Vox Baleares).
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2. EXPEDIENT 2121/2022. REVOCACIÓ DE LES COMPETÈNCIES PER
DUR A TERME EL PROCÉS UNIFICAT DE SELECCIÓ PER COBRIR LES
VACANTS  DE  LA  CATEGORIA  DE  POLICIA  DELS  COSSOS  DE  LA
POLICIA  LOCAL  I  LES  PLACES  DE  LES  POLICIES  EN  ELS
AJUNTAMENTS QUE NO HAGIN CONSTITUÏT COS DE POLICIA LOCAL
A L’EBAP

2.1 Proposa d’acord per a la revocació de les competències per dur a
terme el  procés  unificat  de  selecció  per  cobrir  les  vacants  de la
categoria de policia dels cossos de la Policia Local i les places de
policies en els ajuntaments que no hagin constituït cos de Policia
Local a l’EBAP

Seguidament el batle presenta la següent proposta d’acord:

«Antecedents de fet

1. En el BOIB núm. 106 de dia 11 d’agost de 2022 es va publicar la
Resolució de la consellera de Presidència, Funció Pública i Igualtat de
10 d’agost de 2022 de convocatòria perquè els ajuntaments deleguin
en l’EBAP les competències  per  dur  a  terme el  procés  unificat  de
selecció per cobrir les vacants de la categoria de policia dels cossos
de la Policia Local i les places de policies en els ajuntaments que no
hagin constituït cos de Policia Local.

2. El Ple de l’Ajuntament de Felanitx de dia 12 de setembre de 2022 va
aprovar delegar en l’EBAP les competències per dur a terme el procés
unificat de selecció per cobrir tres places vacants de la categoria de
policia del cos de Policia Local de l’Ajuntament de Felanitx.

3. Per resolució de la consellera de Presidència, Funció Pública i Igualtat
de 29 de setembre de 2022, s’aproven la convocatòria, les bases, els
temaris,  els  exercicis  i  es  designa  el  tribunal  qualificador  de  les
proves  selectives  del  procés  unificat  per  cobrir  les  places  de  la
categoria  de  policia  dels  municipis  d’Alcúdia,  Algaida  ,  Andratx,
Binissalem, Bunyola, Calvià, Campanet, Campos, Ciutadella, Consell,
es  Mercadal,  Estellencs,  Felanitx,  Formentera,  Inca,  Lloret  de
Vistalegre,  Llucmajor,  Manacor,  Mancor  de  la  Vall,  Muro,  Palma,
Pollença,  Sant Antoni  de Portmany,  Sant Josep de sa Talaia,  Sant
Llorenç  des  Cardassar,  Santanyí  i  Son  Servera  (BOIB  128  d’1
d’octubre de 2022).

4. Dia 20 d’octubre de 2022 els representants sindicals  SPPME/CSFI de
la Policia Local de Felanitx varen sol·licitar no participar en el procés
unificat ja que, una vegada estudiades les bases publicades al BOIB
num.128, consideren:
-  Que  no  es  respecta  l’article  169,  punt  2  «Prova  tipus  test  de
coneixements geogràfics, històrics i demogràfics del terme municipal i
de les ordenances dela corporació convocant». I que la convocatòria
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hauria d’indicar com s’ha d’accedir al temari.
-  Que s’hauria d’haver donat més temps per preparar els exàmens,
ja que el procés es pot allargar fins 2024.
- Que no es respecta la idea central del procés, que en el cas de
Felanitx  és d’estabilització de tres agents interins, el quals entenen
que s’haurien d’examinar del seu municipi.
Així  mateix  fan  referència  al  fet  que  un  municipi  hagi  avocat  la
delegació de competències a l’EBAP i a les al·legacions presentades
tant per participants en el procés com per part de sindicats.

Fonaments de dret

1. L’article 25.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de
règim local (LBRL) determina que els municipis tenen competències prò-
pies, en els termes de la legislació de l’estat i de les comunitats autòno-
mes,  en matèria  de policia.  En el  mateix  sentit  es manifesta  la  Llei
20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Ba-
lears (LMRLIB) a l’article 29.2, apartat j. 

És la Llei 4/2013, de 17 de juliol, de coordinació de les policies locals de
les Illes Balears (Llei 4/2013), la qual a l’article 30.1 disposa que corres-
pon als ajuntaments la competència per a la selecció de nou ingrés, la
promoció i la mobilitat del personal dels cossos de policia local i dels po-
licies en els ajuntaments que no hagin constituït cos de policia local.

En conseqüència, els processos selectius del personal dels cossos de po-
licia local s’han de qualificar com a competència pròpia dels  ajunta-
ments.

2. L’article 116 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic
de les entitats locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de no-
vembre estableix que l’òrgan delegant podrà avocar en qualsevol mo-
ment la competència delegada conformement a la legislació vigent so-
bre procediment administratiu comú.

3. L’article 9.6 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim juídic del sector
públic, disposa que la delegació serà revocable en qualsevol moment
per part de l’òrgan que l’hagi conferida. Per altra banda, l’article 10.1 de
la mateixa Llei,  estableix que els òrgans superiors podran reclamar per
a si el coneixement d’un o diversos assumptes la resolució dels quals
correspongui ordinàriament o per delegació als seus òrgans administra-
tius depenents, quan circumstàncies d’índole tècnica, econòmica, social,
jurídica o territorial ho facin convenient. En els supòsits de delegació de
competències a òrgans no depenents jeràrquicament,  el  coneixement
d’un assumpte podrà ser avocat únicament per l’òrgan delegant.
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En base als fets i fonaments de dret exposats, i atesa la urgència en la
revocació de la delegació de competència vist que ja s’han publicat la
convocatòria i les bases en el  BOIB 128 d’1 d’octubre de 2022 i evitar
també així perjudicis en els possibles interessats, propòs al Ple de l’Ajun-
tament de Felanitx l’adopció del següent

A C O R D

Primer. Revocar  la  delegació  de  la  competència  assumida  per
l’Escola  Balear  d’Administració  Pública,  en  virtut  de  l’acord  del  Ple  de
delegació de  competències de data de 12 de setembre de 2022, per a
gestió unificada del procés selectiu de la categoria de policia dels cossos de
la Policia Local  i  les places de policies en els ajuntaments que no hagin
constituït cos de la Policia Local de conformitat amb el que es disposa en els
articles 9 i 10 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim juídic del sector
públic i 116 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de
les entitats locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre.

Segon. COMUNICAR aquest Acord a la  Conselleria de Presidència,
Funció Pública i Igualtat i a l’Escola Balear d’Administració Pública, per al
seu assabentament i efectes oportuns.

Tercer. PUBLICAR el present Acord en el Butlletí Oficial de les Illes
Balears.»

La Sra. Catalina Soler, regidora de Recursos Humans, explica que, dins el
procés  d’estabilització,  varen  convocar  una  reunió  informativa  amb  el
personal de la Casa, on deien que la voluntat de l’equip de govern i entén
que la del Consistori, és que les persones que en aquest moment ocupen
una  plaça  i  han  de  passar  per  aquest  procés,  tenguin,  si  no  volen  dir
avantatges,  més facilitats  per  consolidar  la  plaça;  per  això és  el  procés
d’estabilització. Però ja en aquell moment va sorgir el dubte que el cos de la
Policia Local té una normativa específica. Una vegada que varen mirar tots
els processos d’estabilització, l’EBAP ens va oferir l’adhesió al seu procés
d’estabilització. Un cop que l’EBAP ha tret la seva convocatòria, els policies i
els sindicats que els representen, han estudiat les bases, les condicions en
que les ha tret i com ens afectaran. La primera part de l’examen és igual
per a tothom i no afecta per res. La segona part, són preguntes dirigides al
municipi on cadascú es presenta; si l’EBAP fa l’examen, el fa de tots els
ajuntaments que li han fet l’encomana i ha de presentar 3 preguntes de
cada  municipi.  Si  es  fa  aquí,  només  hi  haurà  preguntes  del  terme  de
Felanitx.  Però  si  tot  això  no  fos  suficient,  com  s’han  aturat  a  pensar,
l’Ajuntament  es pot trobar amb un fet  que també pesa,  i  és que si  les
persones  que no puguin  aprovar  les  places  de Felanitx,  no  són les  que
actualment les ocupen, i són persones noves, hauran de passar el curs de
capacitació de Policia. Per tant, es poden trobar 8 mesos amb 3 policies
manco.  En  aquest  sentit,  tot  el  temps  que  l’Ajuntament  faci  el  procés,
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aquestes  places  estaran  ocupades  perquè  els  3  policies  que  s’han
d’estabilitzar, tenen el curs de capacitació, fa 15 anys que són policies. Per
tant, és un avantatge cap al propi Consistori.
Atès que el novembre arribaran els 7 nous policies que vàrem seleccionar,
que ara són a fer les darreres proves del curs de capacitació, l’equip de
govern ha considerat que ens interessa més tenir,  mentre fan el  procés
d’estabilització,  les  3  places  ocupades,  a  les  quals  s’hi  podrà  presentar
tothom que vulgui, però a la segona part, que és de pràctiques de teoria del
municipi, només sortirà Felanitx.
El compromís, com a equip de govern, és que els avantatges i inconvenients
del procés d’estabilització siguin per a les persones que hi han fet feina
sempre, no només per a la Policia, sinó per a tots; per a això és el procés
d’estabilització.
Els  sindicats  ho  han  estudiat,  han  presentat  aquest  recurs  i  l’equip  de
govern ha considerat que el podien estimar per aquests tres motius, sobrats
de pes.

2.2 Debat

La  Sra.  Gracia  González  intervé  i  explica  que  es  vol  adherir  a  les
manifestacions  del  Sr.  Mestre  respecte  del  procediment.  Després  de
l’explicació de la Sra. Soler, encara més d’acord està amb el vot en contra
del seu grup de dur-ho d’urgència, perquè està bastant clar que l’equip de
govern ha estudiat bastant bé el tema i que estan bastant ben informats, o
així  ho  fan  veure;  cosa  que  no  s’ha  transmès  a  la  resta  de  membres
d’aquesta Corporació.
Segueix dient que, a banda d’això, si bé és cert, com bé ha manifestat el
company del Bloc, que els agents afectats per aquest procés d’estabilització
i  els  seus  representants,  tenen  tot  el  dret  a  formular  manifestacions
respecte d’aquest procediment i a demanar a l’Ajuntament que torni enrere
un acord de Ple acordat per majoria, per unanimitat de tots els que hi eren,
fa un mes i mig, no fa tant de temps, se li generen més preguntes, no s’ha
aclarit la qüestió. No entén perquè la mateixa Mesa que avui s’ha reunit per
sorpresa,  acorda  completament  al  contrari  del  que  va  manifestar  fa
escassament  un  mes  i  mig  i  que  això  faci  que  l’Ajuntament  prengui  la
decisió de modificar un acord de Ple de forma extraordinària i de pressa. 
Continua dient que aquí s’ha manifestat que hi ha una sèrie d’elements que
formen part de l’escrit que han presentat els representants dels sindicats,
on els diuen, com ha explicat la Sra. Soler, respecte d’un article concret de
les  bases,  que  fa  referència  a  la  prova  tipus  test,  que  no  estaven
assabentats d’on poden trobar aquesta informació. Diu que el seu grup s’ha
informat, han parlat amb l’EBAP, han mirat les bases, han vist que hi ha
al·legacions que fan els sindicats que no són ajustades a la realitat.
En primer lloc, el temari de la prova de municipis està publicat, hi ha les
proves, hi ha les preguntes i està tot publicat, es troba a la pàgina web, a la
pàgina de l’opositor. No sap on és el secret.
Segueix explicant que, en segon lloc, respecte del test de la segona prova,
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s’ajusta perfectament al que es va establir en el Decret. No sap d’on treuen
que aquest test no és ajustat.
Li agradaria que tenguessin en compte que aquesta convocatòria, l’haurà de
desenvolupar l’Ajuntament, l’haurà de preparar. 
La seva primera qüestió era on era la reunió de la Mesa i l’acord de la Mesa.
Pareix esser que aquest tràmit sí que s’ha solucionat. 
Però la segona pregunta és si l’equip de govern ja té les bases preparades,
perquè dia 31 de desembre això ha d’estar en marxa. Així com parla la Sra.
Soler,  pareix  que  sí  que  els  hi  tenen,  pareix  que  ja  tenen  clares  les
preguntes sobre Felanitx, pareix que s’ha fet una feina prèvia. 
Diu que sí que han de tenir clar que el procediment s’ha fet com s’ha fet per
part de l’EBAP, o això és el que els varen transmetre, és que la necessitat de
policies que tenen tots els municipis de Balears i,  en concret,  el  nostre,
exigeix que es faci una actuació urgent i els processos vagin per endavant el
més aviat possible. Per tant, des del punt de vista del seu grup, la millor
solució  era mantenir-se  dins  el  procés  conjunt,  que ens pot suposar  un
avantatge respecte de l’explicació de la Sra. Soler. Té entès que al procés
d’estabilització  només  hi  poden  acudir  les  persones  que  compleixin  els
requisits de les places. Imagina que per ser policia a aquest poble, s’ha de
tenir el curs de capacitació. No entén perquè ara es planteja que aquesta
manera és inviable, perquè així s’asseguren que aquestes 3 places estiguin
cobertes. Creu que el plantejament és a l'enversa, és perillós que es trobin
en la  situació  que,  si  no  arriben  a  temps,  perquè si  no  compleixen els
terminis ja aniran a l’any 2024, es trobaran amb 3 places de policia que pot
ser un moment donat, no tendran i no podran fer borsins, ni res més.
Per això entenen que no han de sortir d’aquest procediment i per això hi
votaran en contra.

El batle explica que, tant l’adhesió com la desadhesió, es varen estudiar als
dos nivells.
L’adhesió es va estudiar quant a la capacitat d’execució d’un procés. Els
processos de selecció d’un policia local no són especialment senzills. Quant
l’EBAP va oferir als ajuntaments fer el procés, varen agafar l’oferiment amb
bona intenció i amb bona voluntat, ho varen transmetre a la Mesa, en varen
parlar  internament,  varen  fer  consultes  sobre  la  càrrega  de  feina  que
llevaria  a  l’Ajuntament  i,  amb  totes  les  conseqüències,  varen  adoptar
l’acord.
Un cop pres l’acord, com a Ajuntament, es varen desentendre de si aquest
procés era més o menys avantatjós per als policies que estan dins el procés
d’estabilització.  Però  en  el  debat  que  varen  tenir  dimarts,  i  analitzant
aquesta  càrrega,  han  d’assumir  que  hi  ha  un  compromís.  Hi  ha  un
compromís davant la Mesa i un compromís davant tot el personal afectat
per un procés d’estabilització i l’equip de govern no anteposaran avantatges
per a l’administració al fet que sigui un procés d’estabilització per consolidar
places, o per estabilitzar. Per tant, aquest escrit que va entrar pel registre
els va agafar a contrapeu, i hauria anat molt més bé poder continuar amb
l’acord que ja s’havia pres; però el compromís amb la Mesa i el personal
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afectat,  és  que  no  prioritzarien  la  gestió  municipal  davant  el  procés
d’estabilització.  Avui  per avui,  aquestes persones fan feina, per tant,  no
modificarà la plantilla fins que realment acabi el procés, que han de pensar i
creure que acabarà essent un procés d’estabilització i de consolidació.
El fons de tot això és que, com a equip de govern, anirien contra els seus
acords laborals quant al compromís de prioritzar. D’aquí a poc i amb temps,
els enviaran l’esborrany del Pressupost i  veuran que la variació, quant a
plantilla de l’any que ve, no preocupa tant com la d’enguany. És un procés
que no saben com acabarà fins que no surtin els resultats de la prova final.

La  Sra.  Soler  vol  rectificar  unes  quantes  qüestions  tècniques  que  ha
manifestat la Sra. González.
Primer, afirma que les bases sí que s’han de tenir aprovades abans de 31 de
desembre d’enguany. Poden canviar alguna cosa més, però el que canvia
més de les places d’estabilització de Policia, és la part d’informàtica. Les
bases no canviaran radicalment.
Segon, el procés selectiu d’estabilització acaba el 31 de desembre de 2024,
i la Sra. González ho toca saber més que ella, perquè està en el Govern.
L’EBAP ha convocat oposicions per al mes que ve; però si l’Ajuntament surt
d’aquest  procés,  entre  que convoca i  cobreix,  tendrà aquestes  3  places
ocupades fins dia 31 de desembre de 2024 i tendrà 3 policies més, que
segurament no tendria. Per tant, això dona la garantia que durant un temps
les places estaran ocupades. 
Després,  al  procés  d’estabilització  s’hi  podrà  presentar  tothom  que
compleixi els requisits. La Policia no és com altres places, que valoren més
el fet d’haver-hi estat més temps, etc; el concurs és completament diferent.
Per altra part, la Mesa negociadora d’avui a les 12 h, està convocada en
temps i  forma fa  15  dies.  Està  segura  que  l’oposició,  que  té  accés  als
registres, han pogut veure aquesta convocatòria.
Efectivament, el tema de la Policia s’ha duit avui fora de l’ordre del dia,
perquè l’escrit del Sindicat va entrar divendres de la setmana passada, però
la  Mesa fa  15 dies  que està  convocada  legalment.  Ara  bé,  una  vegada
convocada la Mesa, una vegada establert que era avui a les 12, una vegada
tractats els dos punts que hi havia a l’ordre del dia, s’ha afegit aquest punt,
però perquè l’escrit va entrar divendres. Tot s’ha fet amb els terminis que
calia i que pertocava.

El Sr. Miquel Lluís Mestre, diu a la Sra. Soler, perquè feia molt de temps que
tenia  ganes  de  dir-li,  que  l’oposició  té  el  dret  de  veure  els  registres;
l’obligació, la té ella.
En segon lloc, aquest Ple d’avui s’ha convocat sense els antecedents de la
Mesa  d’avui.  La  mesa  d’avui  no  formava  part  dels  antecedents  de  la
proposta d’acord d’aquest Ple. I no li han de fer més voltes, malgrat que
l’hagin  convocat  en  temps  i  en  forma.  A  més,  és  una  Mesa  a  la  qual
l’oposició no hi està convocada. Demana a la Sra. Soler que no mescli ous
amb caragols. Enhorabona, perquè han salvat la part social amb la Mesa
d’avui, perquè la Mesa anterior havia votat per assentiment unànime l’acord
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de delegar les competències a l’EBAP. I això és la reflexió que ell ha fet, la
Mesa que han fet avui, no forma part d’aquest Ple d’avui; per tant, que no
la mesclin. Els ha salvat la part social i els justifica, efectivament, però no
forma part d’aquest Ple, és un efecte estrany, no està en els antecedents.

2.3 Votació

Se sotmet a votació i, per majoria de 9 vots a favor (6 del Partit Popular, 2
del Pi-Proposta per les Illes i 1 del regidor no adscrit),  5 abstencions (3 del
Bloc per Felanitx – APIB, 1 de VOX Baleares i 1 d’Unides Podem), i 1 vot en
contra del Partit Socialista de les Illes Balears, s’acorda:

Primer. Revocar  la  delegació  de  la  competència  assumida  per
l’Escola  Balear  d’Administració  Pública,  en  virtut  de  l’acord  del  Ple  de
delegació de competències de data de 12 de setembre de 2022, per a gestió
unificada del procés selectiu de la categoria de policia dels cossos de la
Policia  Local  i  les  places  de  policies  en  els  ajuntaments  que  no  hagin
constituït cos de la policia local de conformitat amb el que es disposa en els
articles 9 i 10 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim juídic del sector
públic i 116 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de
les entitats locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre.

Segon. COMUNICAR aquest Acord a la  Conselleria de Presidència,
Funció Pública i Igualtat i a l’Escola Balear d’Administració Pública, per als
seus assabentaments i efectes oportuns.

Tercer. PUBLICAR el present Acord en el Butlletí Oficial de les Illes
Balear.

En no haver-hi més assumptes que tractar, el batle aixeca la sessió, de la
qual, com a secretari, estenc aquesta acta.

Felanitx, document signat electrònicament al marge.
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